
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1370

Vil ministeren i forlængelse af samrådet den 14. maj 2020 om vanvidskørsel og svar på

REU alm. del – spm. 974 oplyse, om ministeren finder, at det nuværende antal hjullåse

hos de enkelte politikredse er tilstrækkeligt, eller om ministeren er indstillet på at se på,

om der skal ske en generel opgradering i antallet af hjullåse i de enkelte politikredse, og-

så til almindelige køretøjer under 3500 kg, med det formål effektivt at kunne tilbageholde

køretøjer, der er anvendt til vanvidskørsel? Vil ministeren endvidere oplyse, om ministe-

ren vil opfordre til, at de politikredse, som er i besiddelse af hjullåse, i større omfang gør

brug af hjullåse som et effektivt middel til om nødvendigt at tilbageholde køretøjer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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